

BEDINGTE ZULASSUNGSBESTÄTIGUNG / *CONDITIONAL LETTER OF ADMISSION*

Immatrikulationsnr./Matriculation No.	43535245
Nachname/Surname	Paul
Vorname/Given name	Roni
Reisepassnummer/Passport No.	X5861461
Abschluss/Degree	Master of Science (M.Sc.)
Studiengang/Academic programme	Data Science
Unterrichtssprache/Medium of instruction	English (German language skills not required)
Studienform/Attendance type	Full-Time
Studiendauer/Regular numbers of semesters	4 semester
Semesterstart/Start of studies	01.09.2024
Vorlesungsbeginn/Start of lectures	30.09.2024
Letzter Immatrikulationstag/Last Day of Enrolment	07.10.2024
voraussichtlicher Abschluss des Studiums/ expected completion of studies	31.08.2026
Standort/University Campus	Potsdam
Jährliche Programmgebühren/Annual Tution Fees	€ 10,937.50
Semesterticketgebühr/Semester Ticket Fee (as of 27/08/2024)	€ 176.40 per semester
Abzugsfähiger Rabatt/ Discount (30%)	€ 6,562.50
Pre-Course Statistics	€ 245.00
Gesamtstudiengebühren inklusive Rabatt/Total tuition fees including discount	€ 15,312.50

Potsdam, 27/08/2024

Sehr geehrte/r Roni Paul,

wir freuen uns, hiermit bestätigen zu können, dass Sie die notwendigen Hochschulzugangsvoraussetzungen erfüllen und für das Studium an der University of Europe for Applied Sciences GmbH akzeptiert wurden, insofern Sie die unten genannten Dokumente bis zum Semesterbeginn nachreichen:

- APS Certificate (before start of sem)

Die **University of Europe for Applied Sciences GmbH** ist eine deutsche staatlich anerkannte Privathochschule mit Sitz in Potsdam und weiteren Standorten in Iserlohn, Hamburg und Berlin. In Bezug auf das Lehrprogramm und dem für Hochschulen geltenden Rechtsrahmen unterliegt die Hochschule dem Hochschulgesetz der Landesregierung Brandenburg.

We are pleased to confirm that you have fulfilled all necessary admission requirements and have been accepted to our institution, the University of Europe for Applied Sciences GmbH, in the above-mentioned programme. Your offer is conditional upon you submitting the required documents mentioned-above latest before start of semester.

*The **University of Europe for Applied Sciences GmbH** is a German, state-recognized private university based in Potsdam with further locations in Iserlohn, Hamburg and Berlin. With regard to the teaching programme and the legal framework applicable to universities, the university is subject to the Higher Education Act of the state of Brandenburg.*


Admission Office
University of Europe for Applied Sciences GmbH
Potsdam-Iserlohn-Berlin-Hamburg